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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(t.j.Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) przekazuję interpelację złoźoną podczas obrad sesji

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 26 czerwca 2024 r. przez radnego Rady

Miejskiej Pana Kajetana Wiese dot. udzielonej odpowiedzi pismem GKR.OO03.2.2024

na interpelację .
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Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Kajetan Wiese
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Sępólno Krajeńskie ,dnia 21-06-2024 r.
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Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Za pośrednietwem Przewodnieząeego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu, w związku z odpowiedzią na interpelaeję GKR 0003.2.2024.
Proszę o podjęeie natychmiastowych działań, które wypełnią ustawowy obowiązek
przeprowadzenia inwentaryzacji pomników przyrody na terenie gminy. Zgodnie
z przedstawionym w odpowiedzi stanem prawnym samorządy 23. lata temu zostały
zobligowane do pod3ęcia działań w tym zakresie. Żadna prz'yczyna nie uzasadnia 23. lat
zwłoki w zakresie inwentaryzacji OkOł0 40 drzew. Proszę więc o sporządzenie harmonogramu
inwentaryzacji, przedstawienie go oraz wskazanie, kiedy zostaną przedstawione radzie gminy
pro3ekty uchwał w tym zakresie. W poprzedniej interpelacji prosiłem również o wskazanie
kwoty, jaką gmina wydatkowała na cel utrzymania pomników przyrody w roku minionym,
nie otrzymałem odpowiedzi w tym zakresie. Poiiownie zatem prosze, o jej uwzględnienie
i wskazanie z uwagi na fakt, powoływania się przez jednego z urzędników na wysokie koszty
w tym obszarze.

Z wyrazami szaeunku

Kajetan Wiese

Radny Rady Miejskiej


